
 

 

 

 

 

Miesto zasadnutia Zasadačka, Vápencová 34 

Začiatok 17:30 hod. 

Ukončenie 19:30 hod. 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

. 
1. 

Úvod 
 

Por. 
číslo 

Názov bodu programu 

1. Dotácie v oblasti športu a turizmu 

2. Investičné zámery v oblasti športu a turizmu 

3. Rôzne 

4. Záver 

 
Predseda komisie privítal poslancov a členov komisie na zasadnutí. Uzrejmil, že z komisie sa 
ospravedlnil pán Roman Matkovčík a poslanec Ján Žatko. Člen komisie Martin Kanianský sa vzal 
funkcie. Člen komisie Marek Kralovič sa zasadnutia zúčastnil s omeškaním.  

 

K bodu 1  Dotácie v oblasti športu a turizmu 

Z obsahu diskusie: 

Predseda komisie Jozef Tittel vysvetlil, že poslanec Miroslav Antal prišiel s novým návrhom systému 

prerozdelenia dotácii v oblasti športu a turizmu, ktorý by sa riadil bodovým systémom. Každý člen 

komisie dostane určitý počet bodov, ktoré prerozdelí medzi žiadateľov o dotáciu.  V prípade záujmu 

by mohla Komisia športu a turizmu predložiť návrh systému dotačnej komisii. Neprítomní členovia 

komisie športu a turizmu budú z hlasovania dňa 18.3.2024 vynechaní. Poslanec Peter Kolega predložil 

návrh, že členovia, ktorí sú nejako zainteresovaný do klubov, ktoré žiadajú o dotáciu by nemali 

hlasovať nakoľko by mohol vzniknúť konflikt záujmov. Poslanec Miroslav Antal vysvetlil, že 

v stanovách sa uvádza, že poslanec, alebo člen komisie by mal by pred hlasovaním upovedomiť 

predsedu komisie o vzťahu k prejednávanej veci. Takýto člen komisie by sa mal zdržať len hlasovania 

v bode, ktorý sa ho týka k ostatným sa vyjadrovať môže. Poslanci a členovia komisie sa zhodli, že 

komisia nemôže z hlasovania vylúčiť člena komisie a člen komisie Roman Mózsi prisľúbil, že 

v hlasovaní neudelí body žiadateľom s ktorými má vzťah, teda by mohol vzniknúť konflikt záujmov. 

Poslanec Martin Čorej vysvetlil komisii, že princíp prerozdelenia dotácií, ktorý navrhovali s bývalým 

členom Martinom Kanianským sa nepodaril dotiahnuť do konca a preto poslanec Martin Čorej 
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navrhol zjednodušiť model tak, že suma sa vydelí počtom členov komisie z čoho vyplýva, že každý 

člen komisie má na prerozdelenie 10 bodov. Hodnota bodu pri jedenástich členoch komisie je 636,00 

eur. Body môže člen komisie rozdeliť ako celý, ale aj ako časť bodu. Komisia sa zhodla, že možnosti 

bodovania rozdelí na 0,25 bodu, 0,5 bodu, 0,75 bodu a 1 bod. Marek Čechovič podotkol, že by si pred 

udeľovaním bodov mohla komisia stručne odprezentovať prácu a zameranie jednotlivých klubov. 

Člen komisie Roman Mózsi pripomenul, že by mala komisia zohľadniť aj finančné a nefinančné 

prostriedky, ktoré dostávajú kluby z uvedených mimo dotačného systému z mestskej časti. Predseda 

komisie dodal, že exaktný prehľad finančných a nefinančných prostriedkov do jednotlivých organizácii 

nie je evidovaný a však všeobecné informácie členovia komisie majú a pre ujasnenie môžu komisii 

tieto skutočnosti ozrejmiť. Člen komisie Marek Čechovič pripomenul, že je dobré zohľadniť aj 

finančné prostriedky, ktoré putujú z externých zdrojov na príklad z vstupu, alebo členského klubu.  

Roman Mózsi pripomenul, že tento fakt nemôžeme zohľadňovať. Prideľovanie bodov členov komisie 

je dobrovoľné a každý sa rozhodne podľa vlastného presvedčenia. Predseda komisie sa informoval či 

má žiadateľ GoodSports úľavu v časti nájmu vo svojich priestoroch, čo mu bolo potvrdené. Predseda 

komisie vysvetlil, že cieľom prerozdelenia bodov je dať systému väčšiu transparentnosť. Následne 

bude návrh predložený dotačnej komisii. Predseda komisie navrhol, že neprítomných členov na 

zasadnutí z hlasovania komisia vynechá a hlasovať bude len 9 členov a každý bude mať 10 bodov na 

prerozdelenie s hodnotou bodu pri 9 členoch (9 členov /  70. 000 €) je 7. 777, 77 bodu. Marek 

Čechovič odporučil, že po prvotnom rozdelení bodov každého člena komisie by mala nasledovať 

diskusia a úprava tabuľky, ktorá zohľadňuje aj ostatné faktory ako na príklad požadovanú sumu.  

Člen komisie Mikuláš Duraj predstavil jednotlivo žiadateľov.  

 Klub Workout Academy o.z.: pôsobili v Tescu Glavica v komerčných priestoroch. 

Momentálne sa im spravili priestory prenajatím krčmy Michal. Upravujú sa tam priestory. 

V lete robili na Charkovskej pohybové cvičenie.  

Je dôležité pozerať na aký presný účel bude prípadne dotácia použitá. Člen komisie Roman Mózsi sa 

informoval, či náhodou v minulom roku neprúdil tok peňazí na projekt „Rozhýb sa v lete“ aj iné 

financie z mestskej časti.  Člen komisie Marek Čechovič upozornil, že každá spoločnosť prešla 

auditom, čo znamená, že kontrolór mestskej časti kontroloval každú jednu zmluvu a žiadať mohli 

o dotáciu tí, ktorí mali všetko v poriadku. Roman Mózsi podotkol, že kontrolór nekontroluje, či 

dostane niekto bokom peniaze od mestskej časti. Bolo by dobré zohľadniť všetky výhody, ktoré klub 

získal.  

 FC Internacionál Devínska Nová Ves: futbalisti starí páni Grba Devínska Nová Ves. Futbalisti 

Starí páni, ktorí robia Dedinský futbal. Je to už tradícia.  

 HBC Iepurii: Hokejbalisti, ktorí minulý rok dostali menej peňazí nakoľko zvýšilo menej peňazí. 

Nakoľko majú v radoch deti a vykazujú dobré výsledky, predseda komisie sa vyjadril, že by sa 

rád za nich prihovoril.  

 TC Eleganza: Súťažné spoločenské tance detí, ktoré majú dobré výsledky. Je to tanečný šport.  

 GoodSports: ten všetci prítomní poznáme 

 Športový klub Albatros:  Klub venujúci sa tenisu v telocvični na I. Bukovčana 

 Futbalový Klub Mládeže: bývalí Žraloci. Deti futbalisti, ktorí trénujú na P. Horova 

 Plavecká akadémia: vlastnia viacero bazénov. Svoju činnosť robia komerčne. Peniaze pýtajú 

na jednorazové preteky 



 FC Volkswagen Bratislava: Klub, ktorý skoro položil FCL-ku a má dlh. Aktivity majú mimo 

Devínskej Novej Vsi.   

 Šachový klub strelec: Klub navštevujú deti a veľmi sa klub snaží. Hrajú ligu a robia 

medzinárodný turnaj. 

 CHAOS Šport: klub, ktorý robí MMA aj pre deti a čaká na priestor v Devínskej Novej Vsi 

a chce tu pôsobiť. Zatiaľ pôsobí na Dlhých Dieloch. Dotáciu žiada na turnaj.   

 Best Boxing Club:  

 Lokomotíva Devínska Nová Ves: nosný futbalový klub Devínskej Novej Vsi, ktorý mal minulý 

rok aj viacero výdavkov či už pri 100-ročnici futbalu s podporou mestskej časti, alebo pri 

výhre nad Trenčínom, za čo od futbalového zväzu dostala odmenu 3500 €. Na druhej strane 

väčší zápas sa vyšplhal aj na vyššie výdavky na organizáciu.   

 Futbalový klub mládeže: futbalový klub pre deti. 

 United Tenis Academy: nový klub, ktorý robí turnaj v Devínskej Novej Vsi, kde sa 

pravdepodobne platí štartovné. 

 TK REBELI DNV o.z.: tenis pre mladých aj starších v areáli, ktorí patrí mestskej časti. Minulý 

rok postupovali a muži bojovali o prvú slovenskú ligu a majú cez 100 detí a dosahujú výsledky 

na druhej strane hľadajú komerčne investorov a chcú krytú budovu na mieste, kde pôsobia. 

Majú záujem sa rozširovať.  

 Functional Kids: detské športovo-zážitkové tábory s pôsobnosťou na ZŠ. I. Bukovčana. 

 Stolnotenisový klub:  má niekoľko úspechov. Dokonca ženy sú na prvom mieste v lige 

momentálne.  

 Mažoretky Tina: Chcú kostýmy a chýbajú im zatiaľ všetky prílohy k žiadosti. Venujú sa deťom 

a výučbe mažoretiek. 

 Rybársky klub nepočujúcich:  

 Dobrovoľný hasičský zbor: sú aktívny, z mestskej časti dostávajú financie. 

 Futbalový klub Kontura: futbalový klub starých pánov zo sídliska a prezentujú Devínsku Novú 

Ves medzinárodne v zahraničí. 

 Šach na školách o.z.: organizujú detské šachové turnaje na školách. Má príjem aj zo 

vzdelávacích poukazov.  

 Športová škola Galaktikos: robia ľadový hokej pochádzajú z Dúbravky, ale pôsobia aj 

v Devínskej Novej Vsi. 

 YMCA – športový klub Devínska Nová Ves: hokejbal pre deti a mládež s dlhodobou 

pôsobnosťou. 

 Synchro Žralok Bratislava: synchronizované plávanie a potápanie dievčat do 12 rokov a boli 

majsterkami Slovenska. 

Komisia pristúpila k prerozdeleniu bodov. Roman Mózsi pripomenul, že by rád dal body „šípkarom“ 

Strom pre všetkých ak by sa v tabuľke ešte ukázali.  

 

 

 

 



 

 
Uznesenie 1/1/2024 

 

Komisia športu a turizmu odporúča dotačnej komisii schváliť dotácie podľa predloženého návrhu 

Žiadateľ Návrh komisie 

Klub Workout Academy o.z.      778 € 
FC Internacionál Devínska Nová Ves      972 € 
HBC Iepurii DNV   5 444 €  
Tanečné centrum ELEGANZA Bratislava   3 500 € 
GoodSports International Slovensko   4 861 € 
Športový klub Albatros pri ZŠ I. Bukovčana 3      583 € 
Futbalový klub mládeže    2 917 € 
Plavecká akadémia      194 € 
FC Volkswagen          0 € 
Šachový klub Strelec Devínska Nová Ves   4 278 € 
CHAOS ŠPORT   5 250 € 
BEST BOXING CLUB   6 417 € 
Lokomotíva Devínska Nová Ves 11 861 € 
United Tennis Academy      389 € 
TK REBELI DNV o.z.   1 556 € 
Functional kids      389 € 
Stolnotenisový klub Devínska Nová Ves   7 000 € 
Občianske združenie Mažoretky Tina   2 333 € 
KOI - Rybársky klub Nepočujúcich      778 € 
DHZ Devínska Nová Ves    2 333 € 
Futbalový klub starí páni Kontura      778 € 
Šach na školách   2 722 € 
Športová škola Galaktikos   1 167 € 
YMCA - športový klub Devínska Nová Ves          0 € 
Strom pre všetkých   3 111 € 
Synchro Žralok Bratislava      389 € 
 
 

 
70 000 € 

 
Prezentácia: 9 
 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 
uznesenia 

 9 0 0 ÁNO 

 

Za predložený návrh rozdelenia dotácií bolo všetkých prítomných 9 členov komisie. 0 členov bolo 

proti a 0 členov sa zdržalo hlasovanie. Uznesenie bolo prijaté. 

 

Podmienka na prijatie dotácie nad 5 000 € je, že klub musí disponovať transparentným účtom.  

 



 

 

 

K bodu 2  Investičné zámery v oblasti športu a turizmu 

Predseda komisie informoval poslancov a členov komisie o investičných zámeroch v oblasti športu 

a turizmu v Devínskej Novej Vsi 

 Telocvičňa na ZŠ I. Bukovčana 

 Dorobil sa Workoutové ihrisko za hokejbalovým v areáli Vápencová 

 Osvetlenie na volejbalovom ihrisku na P. Horova (4 lampy na solárnu energiu) 

Člen komisie Roman Mózsi sa informoval či by bolo možné pri moste Slobody vybudovať športovisko. 

Členovia komisie pripomenuli, že priestor patrí BSK.  

K bodu 3 Rôzne   

Poslanec Peter Kolega pripomenul podnet občana, ktorý sa informoval o možnosti osadiť trávnatý 

porast na detské ihriská a na škole P. Horova. Komisia problematiku berie na vedomie a posunieme 

na riešenie kompetentným.  

  Záver 

Predseda komisie na záver všetkým poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 

 

 

 Titul., meno a priezvisko Podpis 

 
Zapísala 

 
Mgr. Veronika Mrvová 

 

 

Predseda komisie 
 

Bc. Jozef Tittel, v.r. 
 

 


